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Riksglasskolans framtid lyfts i riksdagen 
Nu lyfts frågan om Riksglasskolan också i riksdagen av Laila Naraghi, riksdagsledamot (S) från 
Kalmar län. Hon har ställt en fråga till utbildningsminister Johan Pehrson (L). I veckan pratade hon 
också med ministern och uppmärksammade honom på kommunens brev.  

Riksdagsledamot Laila Naraghi (S) lyfter till ministern det brev som Nybro kommun sänt honom:  

- Riksglasskolan är den enda i sitt slag i Sverige och är avgörande för att vi som land ska kunna 
bibehålla kunskapen och traditionen. Sverige är dessutom världskänt för vårt glas. Det är en 
viktig del av svensk kultur och för besöksnäringen. Detta måste vi värna och vårda. Självklart 
måste staten ta sin del av ansvaret, säger Laila Naraghi, riksdagsledamot (S), Kalmar län. 

Tobias Fagergård, kommunstyrelsens ordförande (S) i Nybro kommun håller med:  

- Riksglasskolan i Pukeberg är viktig för Nybro kommun och vi har sannerligen kämpat för att 
den ska finnas kvar. Men Nybro kommun kan inte ensamma rädda Riksglasskolan. Skolan 
gynnar hela Sverige och staten måste därför kliva in och ta ett större ansvar om skolan ska 
överleva, säger han.  

I onsdags träffade Laila Naraghi också på utbildningsminister Johan Pehrson (L) i riksdagen. Hon 
uppmärksammade honom då på brevet kommunen sänt honom förra veckan: 

- Han var i riksdagens entré och verkade stå och vänta på något. Så jag passade på och 
presenterade frågan för honom. Jag uppmärksammade honom på kommunens brev och den 
akuta situationen samt kommunens önskan om ett möte. Vi pratade en kort stund och han 
sa att han skulle läsa brevet. I min fråga till ministern lyfter jag också om, och i så fall vilka, 
åtgärder ministern och regeringen avser vidta, säger Laila Naraghi (S).  

Tobias Fagergård hoppas på en snabb respons:  

- Situationen är akut. Att frågan nu lyfts också i riksdagen hoppas vi kan innebära att det kan 
snabbas på, säger han.  

Frågan till ministern finns att läsa här: Skriftlig fråga - riksdagen 

Kontakt:  
Laila Naraghi, riksdagsledamot (S): 070- 312 42 70 
Tobias Fagergård, kommunstyrelsens ordförande Nybro kommun (S): 076- 021 70 29 

Bakgrund: Riksdagsledamöters frågor till ministrar:  
Riksdagsledamöter får ställa frågor till ministrar, enligt Regeringsformen. Bestämmelserna kring 
detta, inklusive tidsfristen för ministern att besvara frågor, regleras i Riksdagsordningen.  

Bakgrund: Tidigare arbete för att rädda Riksglasskolan  
(S) i Nybro kommun och Laila Naraghi har även tidigare engagerat sig för Riksglasskolan. Efter 
intensivt arbete fördubblades stödet från Skolverket, år 2021 under den tidigare S-ledda regeringen: 
Från 600 000 kr till 1,2 miljoner kr. Dubbleringen var välbehövlig, då anslaget inte höjts på närmare 
20 år. Mer bakgrund här: https://socialdemokraterna.nu/seger-riksglasskolans-anslag-fordubblas/  

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.riksdagen.se%2Fsv%2Fdokument-och-lagar%2Fdokument%2Fskriftlig-fraga%2Fstatlig-finansiering-for-riksglasskolan-i-pukeberg_hc11980%2F&data=05%7C02%7C%7C4c2594ad57964c90f67708dd728efd5b%7C410085187d60488e8b69c3bdd728a63c%7C0%7C0%7C638792680644800822%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=ZbMYb4Qd4TgVSmZJgMvo1jk%2FUo%2FbOwF7dbGjQ3loUVg%3D&reserved=0
https://socialdemokraterna.nu/seger-riksglasskolans-anslag-fordubblas/

